
Projekt JSF i framtiden 

Projekt JSF i framtiden är färdigt. Föreningen har satsat ca 350 000 euro i renovering och 
nybyggnad av skjutbanan. Dessutom har JSF köpt ca 14 ha mark på skjutbaneområdet för drygt 
100 000 euro. En betydande summa utgör också utgör också nybyggnad och restaurering av 
jordvallar som inte finns upptagna i föreningens balansräkning. 

 Under procesens gång har också föreningen beviljats nytt miljötillstånd. 

JSF har drygt 200 medlemmar men projektet har kunnat förverkligas tack vare en storartad 
talkoinsats på mer än 2200 timmar varav merparten har utförts av jägare i Pedersörenejdens 
jaktvårdsförening drygt 2000 medlemmar. 

Det ekonomiska stödet från företag i nejden har varit betydande. Talkoinsatsen och företagsstödet 
beräknas till mer än 100 000 euro. 

Tisdagen den 23.juni kl. 15-19 bjuder JSF på mat och kaffe för talkojobbare och 
sponsorsamarbetspartners. Alla skjutbanorna är öppna och man kan pröva på olika skytteformer 
på kul och hagelbanan. 

Tack för Er insats. 

Välkommen, 

Jakobstads skytteförening r.f. 

 


